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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 15. 

 

2023. gada 6. septembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Auditore Viktorija Belova, Administratīvā pārvaldes vadītājs Māris 

Zelčs, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Ilze Lisovska.  

 

Citi deputāti – Edgars Brigmanis, Aigars Vītols.  

 

Sēdē nepiedalās – Ints Vancāns. 

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu;  

2. Par dotācijas līguma parakstīšanu;  

3. Informatīvs - Par Baldones sporta kompleksa un PA “Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūra” reorganizācijas procesu. 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. 

  

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina apstiprināt balsojot darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023. gada 6. septembra sēdes darba kārtību. 
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1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:21:20) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska.  Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada 

pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ilze Lisovska. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas 

kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

2. Par dotācijas līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:05:15) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule.  Ir sagatavots lēmumprojekts par dotācijas līguma 

parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru par Erasmus+ Sports 

programmas projekta 101132271 — Traditgam — ERASMUS-SPORT-2023 — “Starpkultūru, 

tradicionālo vērtību un paaudžu mobilitātes veicināšana, izmantojot tradicionālās spēles” 

īstenošanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Dace Cīrule. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par dotācijas līguma parakstīšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Informatīvs - Par Baldones sporta kompleksa un PA “Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūra” reorganizācijas procesu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:10:25) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. 2023.gada 5.aprīlī Ķekavas novada dome pieņēma lēmumu  

apvienot Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” ar Ķekavas 

novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” (turpmāk – 

Sporta aģentūra), uz apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu Ķekavas novada pašvaldības 

iestādi ar 2024.gada 1.janvāri. Reorganizācijas procesa nodrošināšanai tika izveidotas divas 

darba grupas. M. Zelčs informē par plānotajām izmaiņām. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Viktorija Belova. 

Edgars Brigmanis, Māris Zelčs, Dace Cīrule, Linda Zaķe, Aigars Vītols. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Veikt grozījumus domes lēmumā,saglabājot līdz šim darbojošās sporta institūcijas un 

organizācijas pēc novada reformas, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Pret" – 2 (Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Līdz nākamajai Izglītības, kultūras un sporta komitejai noteikt jaunizveidotās iestādes 

struktūru/nodaļu - “Ķekavas sporta klubs”, “Baldones sporta komplekss” un “Baložu 

iniciatīvu centrs” vadītāju funkcijas un darba apjomu, un mēnešalgas līmeni, un 

aprēķināt finansiālo ietekmi no reorganizācijas procesa, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:27 līdz plkst.15:35. 
 

 

 

3. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Ievērot likumu,reorganizējot vai likvidējot pašvaldības aģentūru, pašvaldības dome 

izvērtē tās izveidošanas, reorganizēšanas vai likvidēšanas nepieciešamību atkarībā no 

lietderīguma, efektivitātes un citiem Valsts pārvaldes iekārtas likumā noteiktajiem 

pamatprincipiem, pievienot ziņojumu izskatāmajiem dokumentiem. 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai un nodot izpilddirektorei un Ķekavas novada Sporta aģentūrai 

izpildei,  

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – 1 

(Dace Cīrule), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

Par balsojumu izsakās Dace Cīrule – Neatbalstīju pēdējo priekšlikumu, jo īsti neizprotu ko 

pieņemt zināšanai un ko nodot Sporta aģentūrai izpildei. Pēc šī jautājuma izskatīšanas, neredzu 

racionālu priekšlikumu, lai ekonomētu pašvaldības finanšu līdzekļus un pēc šīs struktūras 

redzētu ieguvumus, uzlabojumus, kas mainītu sporta un veselības veicināšanas jomu mūsu 

novadā.  Esmu izbrīnīta par attieksmi, ka netiek nodrošinātas darba vietas visiem “Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūras” darbiniekiem.  

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:42 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


